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@minvws.nl]; !

From:

Sent: Wed 7/7/2021 10:22:18 AM

Subject: RE: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

Received: Wed 7/7/2021 10:22:18 AM

Helemaal goed! We moeten wel aan onze PR op de 5° gaan werken als ik zo zie hoe deze vraag tot ons is gekomen...
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Verzonden: woensdag 7 juli 2021 12:18

Aan: # @minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

CREE @ minvws.nl>;

@minvws.nl>; ) <BR @minvws.nl>

Ha,

Bijgaande mail is verstuurd door [RE aan [i voor opname in het overzicht.

Vriendelijke groet,

Verzonden: woensdag 7 juli 2021 12:16

Aan: )JERE@ minvws.ni>;
minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

Ik krijg toevallig net bijgevoegde mail. Ik ga het even proberen te achterhalen en laat het jullie weten.

[era | ik vind jouw voorstel voor een tekst helemaal goed, even kijken of dit in dit detailniveau in het schema hoort.

=

van:IEEE EEE minvws.n>Verzonden: woensdag 7 juli 2021

Aan: ! al Dminvws.nl>; ) minvws.nl>;
@ minvws.nl>
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Onderwerp: RE: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

Hoi,

Uitvraag is niet bij mij terecht gekomen.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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Verzonden: woensdag 7 juli 2021 10:05

Onderwerp: RE: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

Ha,

Dankjewel voor het doorsturen

Ik ken de lijst niet, ik neem ven mee in deze mail als stuurgroepsecretaris en voorzitter, of zij dit verzoek ook

hebben ontvangen, dat zou logisch zijn wellicht ©.

Dan ten aanzien van je specifieke vraag: ik ben het zeker wel eens met dat de bekostigingsvraagstukken op de lijst moeten.
Voorstel voor tekst: zomer en begin najaar ‘21: financiéle regelingen voor zorgaanbieders [indien nodig voor 2022].
Portefeuillehouder: DGLZ.

Verzonden: woensdag 7 juli 2021 09:29

Aan:[NEE< @minvws.n!>;[EKER
Onderwerp: FW: Vraag: Aanvullingen op "en dus" overzicht

Hebben Pzo en FEZ ook zo’n uitvraag gehad? Vraag komt van adviseur DG LZ ivm het verzoek van M VWS om een nota met wat er

gebeurt en nog moet gebeuren n.a.v. corona (terugblik/vooruitblik/verantwoording).

@minvws.nl>

Ik vraag mij af of twee punten uit de werkgroep (1) de vraag of de meerkostenregeling voor 2022 verlengd moet worden en 2) het

gezamenlijke onderzoek naar kosten en onzekerheden (o.a. ivm ramingen/ rv) op deze lijst moeten. Het is niet echt een terug- of

vooruitblik maar een lopend dossier, aan de andere kant wel volledig om te noemen. Wat denken jullie? Ik wil het— met jullie

goedvinden —opnemen maar als jullie dezelfde uitvraag hebben gehad loopt dit wellicht al rond.

We moeten vanochtend wat aanleveren.

Groet,
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